
Møteinnkalling
SANDVOLLEYBALLSTYREMØTE NR 2 2024

Idrettsbygget Gløshaugen, Andbjørg-1 , 08.04, 19:30-21:30
Tilstede:

Navn Rolle Tilstede

Simen Enok Krøgenes Leder Ja

Eirik Husebø Nestleder Ja

Vilde Hobøl Kasserer Ja

Jakob Stave Lorentzen Sportslig Ansvarlig Ja

Synne Skogstad PR-Ansvarlig Ja

Oda Margrethe Skaug Sekretær Ja

Referent: Oda Margrethe Skaug

Sak 0: Innsjekk
Saken fremlegges av: SK
Saksinnstilling: Oppvarming

Forslag til vedtak: Styret regner seg som klare for møte.



Sak 1: innkomne saker
Saksfremlegger: SK
Innstilling: Vedtak
Forslag til vedtak: Styret godkjenner innkomne saker for styremøte 2

Vedtak: Vedtatt ved akklamasjon
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Sak 2: Situasjonsrapport
Saken fremlegges av: SK
Saksinnstilling: Informasjon

Saksinfo: Oversikt over hva styremedlemmene har foretatt seg siden siste SVSM.

Nestleder: Har arrangert mixturnering og påsketurnering i sandhallen. Driver å planlegger
dugnad nå, passer på at vi har alt vi trenger. Ble ferdig med inneseongen i går, så nå er det
bare beach.

Kasserer:
Har hatt erfaringsoverføring med joakim over nett. Har ikke egt fått gjort så mye med vervet
mitt enda, da jeg fremdeles ikke har fått tilgang til danskebank :(( (dette gjør så jeg ikke får
betalt fakturaer osv.. skal høre med joakim om han kanskje fortsatt har tilgang og om han evt
kan betale de fakturaene som har frist nå snart. Jobbet mye i det siste, mye skole, mye jobb
søking. Ellers var jeg hjemme i påsken som var veldig hyggelig, men også ganske slitsomt :))

PR-Ansvarlig: Har hatt erfaringsoverføring med Martine og fått en rask innføring i hva
vervet innebærer. Har også begynt å drodle litt iforhold til gudenes og håper det blir bra.
Ellers har jeg spilt ferdig de to siste avgjørende kampene i serien så vi fikk sikra muligheten
til å rykke opp. Utover det er det for det meste bachelor skriving det går i, og det er relativt
tørt og kjedelig.

Sportslig ansvarlig: bot

Sekretær: Fortsatt å se på medlemssystemet og få alle grønne der, dårlig timing med at Sit
endrer systemer og ting er litt bugga. Laget en “How to” koble opp mail til slack. Finskrevet
og anonymisert styremøtet 1 referatet. Fått tatt igjen en del skole og jobba. Vært i Røros med
familien, det var deilig med litt miljøskiftet. Spilt siste seriekamp, ubeseira! Hatt påskeferie.

Leder:
Fått bekreftet alle medlemmer nå og gått gjennom det meste på driven. Har også laget utkast
på workshop for å planlegge beachvolleytur til enten utland eller innland. Har spilt siste kamp
i innesesongen og gjort det bra:P Prøver fortsatt å forstå greiene med NT, RT, RM og alt det
der. Men litt seigt.



Sak 3: Godkjenning av referat fra forrige styremøte
Saken fremlegges av: SK
Saksinnstilling: Vedtak
Forslag til vedtak: Styret godkjenner referat fra SVSM 2

Saksinfo:

Referat godkjennes av styret for ryddig og god saksgang samt å sikre legitimitet ved
avgjørelser.

Referat

Vedtak: vedtatt ved akklamasjon.

https://drive.google.com/file/d/1dw7cC0PvnyfLp5LFLMLaz5wTTOrrzxcV/view?usp=sharing


Sak 4: Økonomi
Saken fremlegges av: VH
Saksinfo: Oversikt over den økonomisk situasjonen til gruppa og eventuelle tiltak

- Status: Hvor står vi mtp. budsjett, likviditet m.m.
- Eventuelle utfordringer/muligheter
- Behov for ekstrabevilgning
- Budsjett

Har enda ikke fått tilgang, kommer bare opp teknisk feil i banken når jeg forsøker å komme
inn:))) Har kontaktet økonomiansvarlig i HS.

Budsjettet ble godkjent

Referat:
Ikke mye å si.
Kom en teknisk feil når jeg logger inn
budsjettet er godkjent.
Har mye regnskapsføring igjen før interrevisjon.



Sak 5: Skap i NTNUI-container (7 min)
Saksfremlegger: SK
Innstilling: informasjon/vedtak
Forslag til vedtak: Begynne med lagring og utlån av kampdrakter til turneringsbruk

Informasjon:

Baneutvalget vil installere låsbare skap, så det kan være realiserbart med utleie av drakter til
turneringer. Eneste eventuelle problemet er å gi ut koden til NTNUI containeren til alle som
vil leie drakter.

Vedtak: Vedtatt ved akklamasjon



Sak 6: Oppdatere nettside
Saksfremlegger: SK
Innstilling: Diskusjon/informasjon

Informasjon:
Nettsiden er ikke oppdatert etter nåværende styre eller spillere og heller ikke oppdatert på
engelsk.

spørsmål: Ønsker vi å ha oppdaterte spillelister hvert år?

Vi bør oppdatere nettside til å nåværende styre og spillere, og få informasjonen overført til de
engelske

Referat:
Styresiden skal oppdateres.
Legge inn det nye styret etter at vi har tatt bildet.
Oppdatere kalender.



Sak 7: Arrangement og booking
Saksfremlegger: SK
Innstilling: Diskusjon/informasjon

Informasjon:
Fått tips om at det er lurt å være tidlig ute for å få booket lokalet til f.eks. Julebord, evt. andre
arrangementer som krever lokale.

Forslag 1: Torsdag 7. November
Forslag 2: Fredag 8. November



Sak 8: Sikret plass i klubben (10 min)

Saksfremlegger: OMS
Innstilling: Vedtak
Forslag til vedtak: Spillere har ikke sikret plass i klubben hvis man har vært med året før.

Informasjon:

“Skal NTNUI'ere fra året før være sikret plass på NTNUI videre?

Referat:
Hvis det vedtas, må det tas opp med LU.
Kan lage et mix breddelag for å gi plass til alle
Får vi støtte for alle medlemmene eller bare 80?- Ja, vi får støtte for alle medlemmene
Skal det være en trener på økten.
Nei, hvis det lar seg gjøre, men ikke en prioritering
Billigere treningsavgift?
Burde være billigere, kanskje halv- Er bare en trening og ingen trenere.
1 år med spill burde gjøre så du kan komme med året etter.
Var det mange som ikke fikk plass i år?- Rundt 20 på herresida, ikke så mange på damesiden
Spillere har blitt med TSVK fordi de ikke får plass i NTNUI, og selv etter de har vært med og
blitt bedre kommer de seg ikke inn fordi det ikke er plass

Vedtak: Ikke vedtatt, 6 stemmer mot, 0 stemmer for.



Sak 9: Vurdering av styreverv under utveksling (7 min)
Saksfremlegger: SK
Innstilling: diskusjon/informasjon

Informasjon:
Jeg har blitt nominert til utveksling i Lisboa, Portugal for kommende høstsemester som varer
fra september til februar. Jeg vil gjerne prøve å fortsette med vervet, men vil gjerne høre litt
tanker fra andre styremedlemmer om det går fint. Jeg vil høyst sannsynlig kunne delta på
uttak på høsten og årsmøtet på våren med god margin.

Referat:
Det går bra!



Sak 10: bestemme tidspunkt for bilder av nytt styre (4 min)
Saksfremlegger: SK
Innstilling: Diskusjon

Informasjon:
Når kommer jentene hjem fra tur? Ta en solskinssdag i følgende ukene. Vi må også ha fått
styre genserne før dette.

Referat:
Har du fått noe oppdatering på styregenseren?
Går det en uke, send ny mail.
Simen blir gjerne med.
Uke 17, bilder!
simen spør Snorre.



Sak 11: Oppdatere utøverskrivet (5 min)
Saksfremlegger: SK
Innstilling: Diskusjon

Informasjon:
Styremøtet 12 - 14.02.2024
Ifølge styremøte 12 sak 7 ble det vedtatt: Eksterne kan få medlemskap i beachsenteret for 275
kr i måneden.

Dette bør legges til i utøverskrivet og godkjennes før det legges ut på nettsiden. Satt opp et
forslag for revidert versjon av utøverskrivet
Utøverskriv XX.04.24.docx

Referat:
Skal ekstern medlemsskap stå i utøverskrivet?- Ja
Simen legger inn endringene i grønt i uttøverskrivet.
Legge inn årstall for de tidligere versjonene
Be Synne poste det reviderte uttøverskrivet.

https://docs.google.com/document/d/1GjSUcldWHgw9fCHE7UEVBCRCL8uu3jZc/edit
https://docs.google.com/document/d/1Mzx21pnNf70IXWViWjvE0szzplZS3n6m/edit#heading=h.gjdgxs


Sak 12: Planlegge workshop for beachcamp til vårsemesteret (7 min)
Saksfremlegger: SK
Innstilling: diskusjon/informasjon

Informasjon:
Satt opp et forslag til en workshop for å planlegge en treningscamp, enten innenlands eller
utenlands.
Workshop til beachcamp - vårsemester

Hvis folk tenker dette høres ut som en god ide setter vi opp en W2M for workshopen.

Referat:
Lagde en poll i fjor- Mange sa lite penger, men noen sa mye.
Gjør ikke noe om få drar. Trenger i teorien å være 4.
Eneste er om 1 fra h4, en fra d3 etc- Blir litt problematisk.
Men det går nok fint.
Februar er kanskje best? Eller før jul?- Vanskelig for innespillere før jul.
enten etter uttak, eller før utesesongen.
Derfor endte vi med treningsuke. Veldig bra med en komite, da sitter man i “riktig” periode.
Må cappe på 6k- Må ikke sette en begrensning egentlig.

Simen poster en W2M, lage en workshop.

https://docs.google.com/document/d/1HIZPLQ0YDgm90RBgBfm5aq1HcV_gdy6UxhHOag1z5eY/edit?usp=sharing


Sak 13: Arrangering av Trønder Master
Saksfremlegger: OMS
Innstilling: diskusjon/informasjon

Informasjon:
Arrangering av Trønder Master, vi må svar NVBF om vi ønsker å holde noen og evt hvilke.
TSVK ville gjerne holde Trønder Master 2, men kunne evt holde første om vi ville holde
andre.

26-28. April- Oda, Jakob, Synne
Når vi lager den. Posta på spillergruppa, men flere som ikke var med - NTNUI sandvolleyball
og ikke spillegruppa.

4-5. Mai, Trønder tour- Oda og Eirik, jakob, Simen

25.-26. Mai- Regions tour- Eirik har kontroll (Synne, Simen)

Referat:

Simen booker.
Oda snakker med Magnus.

Synne snakker med Martine om tilgang til facebook NTNUI sandvolleyball.



Sak 14: Eventuelt
- Medlemmer- har de sendt bekreftelse til noen?- Ja alle unntatt en er sjekka
- Hvordan ligger det an med styregensere?- Ikke fått svar på 3 uker, skal gå fysisk i

butikk

Sak 15: Neste styremøte
Saken fremlegges av: SK

Neste styremøte: W2M


